
 

RASEBORGS STAD PROTOKOLL 1/15 
Äldrerådet   
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 Sida 1 

 

Plats: Stadskansliets mötesrum  

Tid:  16.3.2015 kl 13:00 - 15:00  
__________________________________________________________________________________ 

Medlemmar:  Ersättare: 

 

   Tor Wernér   Jan Björklöf   
 (Karis pensionärer r.f.)   (Pojo Pensionärer r.f.)  

 Anneli Böckerman   Harding Lindholm 

 Karis svenska pensionstagare r.f.  Ekenäs pensionstagare r.f. 

 Pertti Kinnunen   Seija Kannelsuo  
 (Karjaan-Pohjan eläkeläiset r.y.)  Karjaan-Pinjaisten Eläkkeensaajat r.y. 

 Stig Nyberg   Viva Stenvall   
 Tenala-Bromarf pensionärer r.f.   Billnäs pensionärsförening 

 Irmelin Pettersson    Catharina Hindrén 

 Österby pensionärer  r.f.   Ekenäs pensionärer r.f. 

 Isa Forsbäck     Maj-Britt Malmén 

 Raseborgs stad    Raseborgs stad   

 Pirjo Rautiainen   Kaisa Ylimys-Ahlroth  
 Raseborgs stad    Raseborgs stad 

 

Övriga deltagare 

   Kirsi Ala-Jaakkola, sekreterare    
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§ 1. Mötet öppnas 

 Stig Nyberg öppnade mötet kl 13:03. 

 

§ 2. Mötets laglighet och beslutförhet 

 Förslag: 

 Mötet konstateras vara lagligen sammankallat och beslutfört. 

 

 Beslut: 

 Godkändes 

   

§ 3. Godkännande av föredragningslistan 

 Förslag:    

 Föredragningslistan godkänns. 

 

 Beslut: 

 Godkändes 

 

§ 4.  Val av medlemmar till äldrerådet  

Beslut:  

Till medlemmar och suppleanter i äldrerådet för mandatperioden 2015-

2016 valdes 
 

Ordinarie medlemmar:   Suppleanter: 

Tor Wernér  Jan Björklöf   
 (Karis pensionärer r.f.)   (Pojo Pensionärer r.f.)   

Anneli Böckerman  Harding Lindholm 

 (Karis svenska pensionstagare r.f.)  (Ekenäs pensionstagare r.f.) 

Pertti Kinnunen  Seija Kannelsuo  
 (Karjaan-Pohjan eläkeläiset r.y.)  (Karjaan-Pinjaisten Eläkkeensaajat r.y.) 

Stig Nyberg  Viva Stenvall   

 (Tenala-Bromarf pensionärer r.f.)  (Billnäs pensionärsförening) 

Irmelin Pettersson   Catharina Hindrén 

 (Österby pensionärer  r.f.)   (Ekenäs pensionärer r.f.) 

Isa Forsbäck    Maj-Britt Malmén 

 (Raseborgs stad)    (Raseborgs stad)   

Pirjo Rautiainen   Kaisa Ylimys-Ahlroth  
 (Raseborgs stad)    (Raseborgs stad) 
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§ 5. Val av ordförande för äldrerådet 

 Tor Wernér föreslog Stig Nyberg till ordförande, förlaget understöddes. 

 

 Beslut: 

Stig Nyberg valdes till ordförande för äldrerådet för mandatperioden 2015-

2016. 

 

§ 6.  Val av viceordförande för äldrerådet 

Stig Nyberg föreslog Anneli Böckerman till vice ordförande, förslaget un-

derstöddes. 

 

 Beslut: 

Anneli Böckerman valdes till vice ordförande för äldrerådet för mandatpe-

rioden 2015-2016. 

 

§ 7.  Aktuellt från äldreomsorgen 

Kirsi Ala-Jaakkola informerade om bl.a. ärenden som gäller fastigheter 

och flytt av verksamheter 

 HVC demens- och mentalvårdsavdelningens (finns nu i Ekåsens hu-

vudbyggnad) platsantal minskar från början av sommaren till 15 

platser. Missbrukarenheten flyttar in i andra halvan av avdelningen 

då deras nuvarande lokaliteter renoveras. HVC bäddavdelningen 

flyttar från Mjölbosta (avdelningarna 4A och 4B) in i missbrukaren-

hetens utrymmen (intill VNS)  vid årsskiftet 2015-2016. 

 Efterson förvaltningen flyttar in i Ekåsens huvudbyggnad före års-

skiftet 2016-2017, måste HVC demens- och mentalvårdsavdelning-

en flytta ut från byggnaden inför renoveringar senast under våren 

2016. De nya utrymmena finns i N-huset på Ekåsen-området. 

 Nerdragningen av platsantalet leder till en strukturändring av platser 

också på andra enheter. För att kompensera bortfallet av platser (från 

nuvarande 22 till 15) ändras intervallplatser på vissa boende-enheter 

till permanenta platser. Samtidigt öppnas en ny enhet på avdelning 

2A i Mjölbolsta senast i maj 2015. Enheten erbjuder rehabiliterande 

intervallvård för hemmaboende äldre. Målsättningen är att stöda 

äldre med stort vårdbehov samt deras närståendevårdare så, att en 

längre vistelse i hemmet möjliggörs. Man vill effektivera intervall-

vården och garantera en rehabilitering som stöder och förbättrar kli-

entens funktionsförmåga. 

 Intevallvårdsenheten flyttar till den nya serviceboende-enheten i Ka-

ris då den står färdig, under våren 2016. Då flyttar också den övriga 
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verksamheten (avdek´lningarna 3A, 3B och grupphemmet 

Björnidet) från Mjölbolsta till den nya enheten i Karis. 

 

 Beslut: Informationen antecknades för kännedom 

 

 

§ 8. Övriga ärenden och frågor 

 

1. PIO, Pensionärsförbundens intresseorganisation r.f., har närmat sig sina 

medlemsorganisationer med ett förslag till medborgarinitiativ. Initiativet 

går ut på att man föreslår att kommunerna tar i bruk ett motions- och kul-

turkort för alla som fyllt 65 år. Kortet skulle dagtid berättiga till att gratis 

eller till ett möjligast förmånligt pris använda stadens motionsanläggningar 

samt ta del av stadens kulturutbud. 

 

Beslut:  

Äldrerådets medlemmar beslöt att som representanter för föreningar samt 

för äldrerådet underteckna medborgarinitiativet. Initiativet kompletteras 

med ett följebrev som sekreteraren undertecknar och sickas till stadsstyrel-

sen. 
 

2. De så kallade KELA-skjutsarna fungerar fortfarande tidvis dåligt. Man 

följer upp läget från rådets sida.  

3. Anneli Böckerman lyfte fram frågan om att parkbänkar saknas på gåga-

tan i Karis. De är viktiga för de äldre som behöver en vilostund under sin 

utevistelse. Hon efterlyste också billigare MBI-avgifter för pensionärer. 

§ 9. Följande möte 

 Följande möte hålls 11.5.2015 kl 13:00. 

 

§ 10.  Mötets avslutande 

 Ordförande avslutade mötet kl 15:00. 


